

KERATAN AKHBAR

TARIKH : 19 JUN 2022

AKHBAR : SINAR HARIAN

MUKA SURAT : <https://www.sinarharian.com.my/ampArticle/207707>

Peruntukan selenggara aset diutamakan dalam Bajet 2023: Mustapa



Mustapa (dua, kiri) bersama Mohd Suhaili (dua, kanan) meninjau sebahagian laluan Lebuhraya Timur-Barat di sempadan Gerik, Perak dan Jeli pada Ahad.- Foto Bernama

JELI - Unit Perancang Ekonomi, Jabatan Perdana Menteri (EPU) dan Kementerian Kewangan (MOF) telah diminta supaya memberi keutamaan terhadap peruntukan penyelenggaraan aset bagi semua kementerian dalam penyediaan Bajet 2023.

Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Ekonomi) Datuk Seri Mustapa Mohamed berkata, pada April lepas EPU membentangkan kertas Jemaah Menteri mengenai keperluan menyediakan peruntukan lebih besar untuk menyelenggara aset-aset kerajaan termasuk peralatan, bangunan dan jalan raya.

Peruntukan penyelenggaraan bagi kementerian yang mempunyai prestasi perbelanjaan rendah dicadang diagih semula bagi menampung keperluan perbelanjaan penyelenggaraan kepada kementerian yang memerlukan.

Budaya penyelenggaraan perlu dititik berat bagi memastikan aset dan kemudahan kerajaan sentiasa dalam keadaan baik, katanya.

Beliau berkata demikian kepada pemberita semasa melakukan lawatan kerja ke Laluan Persekutan FT004 di sempadan Gerik, Perak dan Jeli, di sini hari ini, yang turut disertai Pengarah Jabatan Kerja Raya (JKR) Kelantan, Ir Mohd Suhaili Ismail.

Mustapa berkata, kerajaan juga akan mengambil langkah proaktif pada tahun ini untuk menyediakan peruntukan bagi kerja-kerja penyelenggaraan aset.

Sementara itu, mengulas mengenai aduan kerosakan Lebuhraya Timur-Barat yang sering dibangkitkan oleh pengguna, beliau berkata, JKR Kelantan telah mengemukakan laporan terperinci mengenai isu penyelenggaraan lebuhraya tersebut terutama berkaitan kekangan peruntukan.

Bagi jajaran Kelantan, sebanyak RM16.6 juta telah dibelanjakan pada 2021 untuk kerja-kerja penyelenggaraan manakala sebanyak RM10.9 juta pula diperuntukkan bagi penyelenggaraan di 11 lokasi jajaran pada tahun ini.

Secara keseluruhan, penyelenggaraan di sepanjang lebuhraya ini telah dilaksanakan secara berperingkat namun peruntukan lebih besar diperlukan untuk penyelenggaraan lebuhraya terutama bagi jajaran di Perak dan sempadan di Kelantan katanya. - Bernama